
 

JEGYZŐKÖNYV 

Amely készült 2024. 09. 24-én, 

Eszterházy Károly Katolikus Egyetem 

EHÖK Évnyitó Küldöttgyűlésén, 

Líceum Dísztermében. 

Elek Liliána 15:09-kor megnyitja az ülést 

Elek Liliána: Sok szeretettel köszöntök mindenkit az EHÖK Küldöttgyűlésén. Köszönjük, 

hogy ennyien eljöttetek és megtiszteltek minket. Jegyzőkönyv vezetésre szeretném felkérni 

Molnár Diánát, a jegyzőkönyv hitelesítésére pedig Szilágyi Somát. Aki ezt eltudja fogadni, 

kézfelnyújtással jelezze. 

 Egyhangúan elfogadva. 

Elek Liliána: Köszönöm szépen! Szeretném megkérni az ellenőrző bizottság elnökét Pecasz 

Anna Évát, hogy állapítsa meg, hogy szabályosan lett-e összehívva a küldöttgyűlés és tartsa 

meg a mandátum ellenőrzését. 

Pecasz Anna Éva: Megkérnék mindenkit, aki mandátummal rendelkezik tegye fel a kezét. 

Megállapítom, hogy az alapszabálynak megfelelően lett összehívva a küldöttgyűlés. Megfelelő 

mandátumszámmal rendelkezünk. 

Elek Liliána: Köszönjük szépen! Egy módosítási javaslattal szeretnék élni. A napirendi 

pontokat szeretném ha újból elfogadnánk. 

Elek Liliána ismerteti a napirendi pontokat. 

Napirendi pontok: 

1. Napirendi pont: Bejelentések  

2. Napirendi pont: EHÖK Elnökségi beszámolók  

3. Napirendi pont: Személyügyek 



 

4. Napirendi pont: 2024/25 (Első félév) Költségvetés tervezet elfogadása  

5. Napirendi pont: 2024/25 (Első féléves) Rendezvény tervezet elfogadása 

6. Napirendi pont: Személyügyek 

7. Napirendi pont: Egyebek 

Amennyiben nincsen másnak napirendi pontja, kérlek, szavazzuk meg. 

Egyhangúan elfogadva. 

1. napirendi pont: Bejelentések 

Elek Liliána: Az első napirendi pont a bejelentések. Sikeresen megkezdtük a 2024/25-ös 

tanévet.  Elég sok személyi változás történt. Azt gondolom, hogy most már olyan tagok 

ülnek itt akik aktívan szeretnének részt venni a Hallgatói Önkormányzat életében és 

szeretnék, hogy ez egy feltörekvő sikeres szervezet legyen. Lezajlott a gólyatáborunk. 

Nagyon sokatok ott volt, remélem jól éreztétek magatokat. Ezúton is szeretném 

megköszönni a tevékenységeiteket. Szerintem nem tudtuk volna így lehozni a gólyatábort 

ha ti nem vagytok. Lesz még az egyebeknél bejelenteni való de ezt majd a végére hagynám. 

 

2. napirendi pont: EHÖK Elnökségi beszámolók  

Elek Liliána: Térjünk át a második napirendi pontra ami az EHÖK Elnökség beszámolója. 

A részletes beszámolókat a Drive-on megtaláljátok. Sokan kértetek hozzáférési lehetőséget, 

meg is adtam, hogy eltudjátok olvasni. Magammal kezdeném. Nem szeretném kibővíteni a 

beszámolómat, elég hosszas, láthatjátok a részletezést is. Napokra is le van bontva mi az 

amiket csináltam. Néhány pontot kifejtettem pontosan mit is tartalmazott. Esetleg ha 

valakinek  van kérdése szívesen válaszolok a tevékenységeimmel kapcsolatban. Szeretném 

hogyha elfogadnátok a beszámolómat. Aki elfogadja kézfelnyújtással jelezze. 

Egyhangúan elfogadva. 

Elek Liliána: Köszönöm szépen! Szeretném felkérni Beőr Anettet, hogy néhány 

mondatban egészítse ki beszámolóját. 



 

Beőr Anett: Én is csak annyit szeretnék hozzátenni a beszámolómhoz, hogy az elmúlt 

időszakban a tanulmányi bizottsággal a gólyák informálásában segítettünk. Mindenféle 

tanulmányi ügyben segítettük őket, illetve 0-24 -es szolgálatként működtünk számukra akár 

online, akár személyesen. Emellett a gólyatábor edukációs napjára készültünk egész nyáron 

illetve a gólyahéten is a Líceum Pikniken kitelepültünk. 

Elek Liliána: Aki elfogadja Anett beszámolóját az kézfelnyújtással jelezze. 

Egyhangúan elfogadva. 

Elek Liliána: Köszönöm szépen! Szeretném felkérni Mezei Márkot , hogy egészítse ki 

néhány mondatban a beszámolóját. 

Mezei Márk: Nyáron megtörtént a gólyatábor kommunikációja és most folyamatban van a 

gólyabálé. Ezeket emelném ki, mert ezeket végezte most a HÖK saját önerőből, úgy hogy 

nem vett igénybe egyetemi segítséget. A grafikától kezdve mindent mi készítettünk. 

Köszönöm. 

Elek Liliána: Köszönöm szépen! Aki elfogadja Márk beszámolóját az kézfelnyújtással 

jelezze. 

Egyhangúan elfogadva. 

Elek Liliána: Köszönöm szépen! Szeretném felkérni Kocsis Nórát, hogy egészítse ki 

néhány mondatban a beszámolóját. 

Kocsis Nóra: Sziasztok. A nyári hónapokban a kollégiumi bizottságokkal gőzerővel 

dolgoztunk, hogy a beköltözések zökkenőmentesen történjenek. Emelett teljes 

forgatókönyvekkel, beszerzésekkel készültünk a rendezvényekre. Van olyan kollégium 

akik ezt egész évre elkészítették. A nyáron átvészeltünk egy ágycserét, ahol bizalmat adtam 

a kollbizeseknek akik sikeresen lehozták ezt. Folytatjuk a munkát. Köszönöm szépen. 

Elek Liliána: Köszönöm szépen. Aki elfogadja Nóra beszámolóját az kézfelnyújtással 

jelezze. 

Egyhangúan elfogadva. 

Elek Liliána: Rendben, köszönöm szépen. Szeretném felkérni Mészáros Violát, hogy 

egészítse ki néhány mondatban a beszámolóját. 



 

Mészáros Viola: Köszönöm a szót. Mi nagyon sokmindennel foglalkoztunk de főként a 

gólyatábort emelném ki, amin az elnökségi tagokkal illetve a rendezvényes bizottsággal 

rengeteget foglalkoztunk. Szerintem ez a sikerén látszódótt is, illetve a gólyahetet 

szerveztük a bizottságommal, ami szintén kimagaslóan sikeres volt. Volt egy Beköltözős 

Afterunk, egy Szemeszternyitónk. Rendbe raktuk a Sas Úti EHÖK raktárat is.Illetve volt 

egy Sörpongunk és természetesen ahogyan elkezdődött a félév, elkezdtünk dolgozni a 

rendezvényeinken. Köszönöm. 

Elek Liliána: Köszönöm szépen! Aki elfogadja Viola beszámolóját az kézfelnyújtással 

jelezze. 

Egyhangúan elfogadva. 

Elek Liliána: Köszönöm szépen. Szeretném felkérni Kisnémet Petrát, hogy egészítse ki 

néhány mondatban a beszámolóját. 

Kisnémet Petra: Sziasztok. Elsősorban a gólyatáboros Civil Falu programot szeretném 

kiemelni. Nagyon sok munka volt benne, nagyon szépen sikerült. Egy kicsit újítottunk 

benne, más felállásban volt ez az egész. A tanulmányi bizottsággal együtt megvalósult egy 

kerekasztal beszélgetés. Nagyon sok pozitív visszajelzést kaptunk mind egyetemi mind 

külsős szervezetektől. Hálás vagyok mindenki segítségéért. Illetve az Eszterházy 

Kedvezménykártyával kapcsolatban a korábbiakban is mondtam, hogy digitális QR kódós 

rendszerre váltanánk. Ez már félig meddig sikerült is, sokan ha beléptek a Vekker 

alkalmazásotokba, akkor láthatjátok az információk-kedvezménykártya menüpont alatt. 

Ezzel fogtok tudni kedvezményekhez jutni. Ez minden hallgatónak alanyi jogon jár. Annyi 

feltétele van csupán, hogy aktív hallgatónak kell lenni az adott félévben illetve nappali 

tagozatosnak. Igyekeztem minden partnerünket tájékoztatni erről a módusulásról, még 

október 1-ig elfogadják a plasztik kártyát is, ezután már nem. Vannak még hibák, 

folyamatos kapcsolatban állok a vekker fejlesztőjével. Feltámasztottuk a KK instagram 

oldalt is. Köszönöm. 

Elek Liliána: Köszönöm szépen! Aki elfogadja Petra beszámolóját az kézfelnyújtással 

jelezze. 

Egyhangúan elfogadva. 



 

Elek Liliána: Köszönöm szépen. Szeretném felkérni Molnár Diánát, hogy egészítse ki 

néhány mondatban a beszámolóját. 

Molnár Diána: Sziasztok. Nekem Titkárként a nyáron ez emailek voltak amikre nagyobb 

hangsúlyt fektettem, illetve a gólyatábor. Ugye a gólyatábor előkészületeinél a 

dokumentumokon keresztül a lamináláson át minden irodai munka volt a fő feladatköröm. 

Illetve én májusban vettem át a titkárságot , úgyhogy az elején még kis betanulós 

időszakomat éltem. Köszönöm. 

Elek Liliána: Köszönöm szépen! Aki elfogadja Dia beszámolóját az kézfelnyújtással 

jelezze. 

Egyhangúan elfogadva. 

 

Elek Liliána:  Szeretném megkérni az Ellenőrző Bizottság Elnökét, Pecasz Anna Évát, 

hogy tartsa meg az Ellenőrző Bizottság beszámolóját. 

Pecasz Anna Éva: Kedves Elnökség, kedves megjelent hallgatótársaim! Sok szeretettel 

köszöntök mindenkit, a következő percekben az Ellenőrző Bizottság Beszámolóját tartom 

meg. A Záró Küldöttgyűlés óta történtekről szeretnék beszámolni. Elsősorban jelezni 

szeretném, hogy Mészáros Anna, Kulcsár Panna, Lovász Csenge, Klein Gergő és Butyka 

László jelezték számomra, hogy nem tudnak részt venni. Az új elnökség aktívan vetette bele 

magát a munkába a nyár folyamán is, folytatva az eddig elkezdett munkát. Történtek 

személyügyi változások, ugyanis a nyár folyamán lemondott a Rendezvényekért felelős 

Alelnök, valamint a Külkapcsolatokért felelős Alelnök, így ez a két pozíció a nyár folyamán 

meghirdetésre került. A gólyatábor hatalmas siker volt az elsőévesek számára. Sok pozitív 

visszajelzést kaptunk vissza. Amit meg kell még említsek a tanévkezdésről, hogy 

szeptemberben lemondó nyilatkozatok aláírására került sor a következő pozíciókban: 

Gazdasági referens ( Kovács Petra), Stratégiáért és Kabinetvezetésért felelős Elnökhelyettes 

(Váczi Milán Dominik), a Rendezvényes bizottságban: Wouterson Rebecca, Kovács Petra, 

Bodnár Dominik, Kollégiumi bizottságokból: Kiss Réka, Balázs Levente, Ellenőrző 

Bizottságból: Pfeffer Balázs György, Külügyi Bizottságból: Tóth Dániel, Budai Roland, 

Sisák Réka, Suhai Flóra, Kovács Dominika. Így ezek a betöltetlen pozíciók mai nap 

kerülnek megválasztásra. Köszönöm szépen. 



 

Elek Liliána: Köszönöm szépen a beszámolódat!  

 

 

3. Napirendi pont: Személyügyek 

Elek Liliána: Áttérnék a negyedik napirendi pontra, amely a személyügyek lesz. Szeretném 

felkérni Lakatos Líviát és Tudja Tamarát, hogy segítsen a szavazatok számlálásában. 

Meghirdetésre került ahogyan már Anna is említette a Rendezvényekért felelős Alelnök 

pozíció, amelyre  Mészáros Violát szeretnénk felkérni. Viola, van-e tudomásod 

összeférhetetlenségről? 

Mészáros Viola: Igen van. Jelenleg sportért felelős referens vagyok és ezúton szeretnék 

lemondani erről a pozícióról. 

Elek Liliána: Köszönöm szépen és akkor elfogadod a felkérést? 

Mészáros Viola: Igen, elfogadom. 

Elek Liliána: Köszönöm szépen. Erről majd szavazunk. Ugyanúgy kiírásra került a 

Külkapcsolatokért Felelős Alelnök pozíció, melyre Sárkány Virágot választottuk. Van 

tudomásod összeférhetetlenségről és elfogadod a pozíciót? Illetve pár szóban mutatkozz be 

kérlek. 

Sárkány Virág: Sziasztok. Nincs tudomásom összeférhetetlenségről. Azért jelentkeztem 

erre a pozícióra, mert úgy gondolom, hogy annak az érdekében, hogy egyetemünk jó hírt 

közvetítsen nem csak a magyar hallgatók felé hanem akár a külföldiek felé is. Mindent meg 

kell ragadni és sok kreativitást látok ebben a pozícióban és elfogadom. Köszönöm szépen. 

Elek Liliána: Köszönjük szépen! Majd rólad is lesz egy szavazás. Kiírásra került a 

Gazdasági referens pozíció is, amelyre nagyon sokan jelentkeztek de mi Pfeffer Balázs 

Györgyöt választottuk. Kérlek mutatkozz be pár szóban és mond el van-e tudomásod 

összeférhetetlenségről és elfogadod-e a pozíciót? 

Pfeffer Balázs György: Sziasztok! Nincsen tudomásom összeférhetetlenségről. Földrajz-

Történelem szakos vagyok. Eddig az ellenőrző bizottság tagja voltam, amiről lemondtam. 

Köszönöm szépen Liliéknek a bizalmat, hogy engem választottak erre a területre. Mindig 

is érdekelt ez a terület, hiszen, földrajzon belül is van gazdaság. Elfogadom a pozíciót. 



 

Elek Liliána: Köszönöm szépen! Akkor most le is szavaznánk. 

 

4. Napirendi pont: Költségvetés tervezet elfogadása 

Elek Liliána: Elérkeztünk az ötödik napirendi ponthoz ami a költségvetési terv elfogadása. 

Itt láthatjátok az első féléves költségvetési tervezetet. AZ EHÖK egy normatíva keretből 

gazdálkodik, ami államilag van meghatározva és azt mindig a Tanulmányi Osztályvezető 

küldi meg nekünk, hogy mi az a keret. Ez általában az alapján derül ki, hogy mennyi 

hallgató jelentkezett és milyen a hallgatói létszám az egyetemen. Valószínűleg ez a keret 

október elején érkezik meg hozzánk, ezért egy becsült összegünk van erre. Láthatjátok azt, 

hogy mennyit költünk sportösztöndíjra, illetve EHÖK működésre. A sport és az egyetem 

hírnevét öregbítő ösztöndíjakat ebből a keretből finanszírozzuk. Ebbe a keretbe a közéleti 

ösztöndíjak is benne vannak. Fontos, hogy ha jönnek az egyetemre dolgozni az nem a 

Hallgatói Önkormányzat keretéből vonódik le hanem az egy másik keret. Itt vannak a kiírt 

pályázatok. Nincs még fix ajánlatunk a gólyabálra. Ez még folyamatban van. Kell egy 

beszerzés, ezután el kell fogadnia az egyetemnek. Minden költség itt felvan sorolva amint 

láthatjátok. Tartalék azért 0 forint, hiszen nem tudjuk még, hogy a gólyatábor mennyi 

forintra jött ki pontosan. Aki elfogadja tegye fel a kezét. 

Egyhangúan elfogadva. 

 

5. Napirendi pont: Rendezvény tervezet elfogadása 

Elek Liliána: Át is térnénk a következő napirendi pontra. Átadnám a szót Violának, hogy 

számoljon be a rendezvényekről, mik várhatóak. 

Mészáros Viola: Az itt látható táblázatot a bizottságommal nyáron raktuk össze. Amit 

zölden láttok, azok az események már megtörténtek és sikeresen zárultak. A mai nap 

Kometi nap van, most zajlik a Küldöttgyűlés illetve este lesz majd egy melegítős buli. 

Jövőhét hétfőn elkezdődnek a sportbajnokságok. Következő félévben kosárlabda 

mérkőzések lesznek. Hétfőn lesz egy EKKEB. Minden keddre vissza szeretnénk hozni a 

bulikat. Jövőhéten Ladies night lesz, lányoknak éjfélig ingyenes belépéssel. Lesz egy 

szüretünk is, illetve a Ginezben egy afterünk. Itt láthattok kollégiumi eseményeket. A 

gólyabál szervezésével nagyon jól állunk. Lesz egy új eseményünk a „Dancing in the Ring”, 



 

eza  tánc ramazúri újra gondolva. Egy kék és egy piros sarok lesz, 2 külön ringben táncolnak 

majd. A kék sarokban Zaki a pirosban pedig Benzo fog zenélni. Lesznek Szent Istvános 

bulik is. Lesz egy kidobós kupánk, annak egy aftere is. Újra lesz Techno Yogánk is. Lesz 

KomeTuri, Kvízparty, lesz a Kometivel és a Kollbizzel egy lelki feltöltődeses nap. Lesz 

Szemeszterzáró illetve egy Campus Karácsonyunk is.  

Elek Liliána: Köszönjük!. Kézfelnyújtással jelezze aki elfogadja. 

Egyhangúan elfogadva. 

Elek Liliána: Megkérném az ellenőrző bizottságot, hogy ismertesse a szavazás 

eredményét. 

Pecasz Anna Éva: Mészáros Viola 14 igen, 1 tartózkodom. Gratulálunk. Pfeffer Balázs 

György 14 igen, 1 nem. Gratulálunk. Sárkány Virág 15 igen. Gratulálunk. 

Elek Liliána: Szeretném átadni a megbízóleveleiteket. Foglaljatok helyet. Most már az 

Elnökség tagjai vagytok. 

 

6. Napirendi pont: Személyügyek 

Elek Liliána: Át is térnék a hatodik napirendi pontra ami a személyügyek. Ugyanis ahogy 

mondta Pecasz Anna Éva Ellenőrző Bizottság Elnök, megürültek helyek a bizottságokban. 

A rendezvényes bizottsággal kezdeném, ott kettő hely szabadult fel ahova jelölni szeretnénk 

kettő lányt. Róluk is szavaznunk kell. Az első Pecasz Anna Éva, kérlek mutatkozz be. 

Pecasz Anna Éva: Sziasztok. Harmadéves Közösségszervezés alapszakos hallgató vagyok. 

2 évig aktívan tevékenykedtem a rendezvényes bizottságban. Számtalan rendezvényt 

szerveztem az egyetemen, aztán átkerültem az ellenőrző bizottságba, majd itt 

tevékenykedtem, most pedig Lili felkérésére újra rendezvényes bizottságba szeretnék 

bekerülni. 

Elek Liliána: : Köszönjük! Van e tudomásod összeférhetetlenségről? 

Pecasz Anna Éva: Van. Az ellenőrző bizottsági elnök pozíciómról szeretnék lemondani. 



 

Elek Liliána: Rendben. Szeretném felkérni Líviát, hogy vezesse tovább a 

Küldöttgyűlésünket. Erről szintén szavaznunk kell, viszont a másik személyt is szeretnénk 

meghallgatni aki Csikós Eszter. Kérlek mutatkozz be. 

Csikós Eszter: Sziasztok. Másodéves rekreáció szakos hallgató vagyok. Eddig a Junior 

Hök-ben tevékenykedtem, most pedig szeretnék a rendezvényes bizottság tagja lenni. 

Elek Liliána: Köszönjük szépen. Mielőtt kiosztanánk a szavazólapokat, tovább mennék az 

ellenőrző bizottsággal, ugyanis ide is 2 személyt kell beszavaznunk. Először Benke Zoltánt 

szeretném felkérni, hogy mutatkozzon be. 

Benke Zoltán: Köszönöm szépen. Másodéves hallgató vagyok. Jelenleg még z EHÖK 

Junior tagja vagyok de kaptam egy felkérést Ellenőrző Bizottsági Elnök pozícióra amit 

elfogadok. 

Elek Liliána: Köszönjük szépen. A másik személy pedig ellenőrző bizottsági tag, aki Gungl 

Lynette Zariel. Kérlek mutatkozz be te is. 

Gungl Lynette Zariel: Sziasztok! Másodéves Televíziós Műsorkészítő szakos hallgató 

vagyok. Én is a Junior Hök tagja voltam eddig és örülök a felkérésnek, elfogadom. 

Elek Liliána: Köszönjük szépen! Az Almagyardombi Kollégiumban megüresedett egy 

pozíció melyre Fehér Richárdot szeretnénk jelölni. Kérlek mutatkozz be te is. 

Fehér Richárd: Sziasztok. Belátásom volt eddig ebbe a szerepkörbe. Nagyon megtetszett 

ez a munkakör. Elszeretném vállalni. Köszönöm szépen. 

Elek Liliána: Köszönjük. És végül de nem utolsó sorban a Külügyi Bizottsághoz értünk. 

Itt ugye többen is lemondtak, viszont csak egy személyt szeretnénk bedelegálni, Mizere 

Robint. Kérlek mutatkozz be. 

Mizere Robin: Sziasztok. Köszönöm az ismételt felkérést. Harmadéves hallgató vagyok. 2 

évig foglalkoztam a külföldi hallgatókkal. Szeretném elfogadni. 

Elek Liliána: Köszönöm szépen. Szeretném felkérni az ellenőrző bizottságot, hogy ossza 

ki a szavazólapokat. Egy 20 perces szünetet tartunk amíg leszámolják a szavazatokat. A 



 

jegyzőkönyv érdekében elmondanám, hogy 2-vel bővült a mandátumok száma ugyanis 

Virág és Balázs is szavazati joggal rendelkezik már. 

15:55-kor szünetet rendel el Elek Liliána 

Elek Liliána: Felkérem Líviát, hogy tartsa meg a mandátumellenőrzést. 

Lakatos Lívia: Tegye fel a kezét aki mandátummal rendelkezik. 17 mandátummal 

rendelkezünk. 

Elek Liliána: Köszönjük. Kérlek ismertesd a szavazás eredményeit. 

Lakatos Lívia: Rendezvényes bizottság: Pecasz Anna Éva 17 igen. Ellenőrző bizottság: 

Gungl Lynette Zariel: 16 igen, 1 nem. Rendezvényes bizottság: Csikós Eszter 15 igen, 2 

nem. Ellenőrző bizottság: Benke Zoltán 17 igen. Almagyardombi Kollégium: Fehér 

Richárd 17 igen. Külügyi Bizottság: Mizere Robin 17 igen. Gratulálunk. 

Elek Liliána: Köszönöm szépen. Szeretném átadni Zolinak és Lynette-nek a 

megbízólevelét. Kérlek foglaljátok el helyeteket az ellenőrző bizottságnál. A két 

rendezvényesnek is szeretném átadni a megbízólevelet. Folytatnánk tovább a 

személyügyeket. Új emberek kerülnek az egyetemi bizottságokba is. Egyetemi Bizottság 

Hallgatói Ügyek Bizottságába Kisnémet Petrát, A Nemzetközi Bizottságba és a Duális 

Bizottságba Sárkány Virágot, a Beiskolázási Bizottságba pedig Pecaz Anna Évát. A 

Gazdaságtudományi Karon Ragács Nikolettet szavazzuk be Kari Tanácsba, Tanulmányi és 

Kreditátviteli Bizottságba, Tudományos Bizottságba, illetve TDK bizottságba. Csoma 

Nándort szavazzuk be Képzésfejlesztési és Kredit Bizottságba, Minőségfejlesztési és 

Értékelési Bizottságba, illetve Tanulmányi és Kreditátviteli Bizottságba. Megkérnélek 

titeket Lívia, hogy osszátok ki a szavazólapokat. 

Elek Liliána 15 perces szünetet rendel el 

Elek Liliána: Szeretném megkérni Zoltánt, hogy tartsa meg a mandátumellenőrzést és 

ismertesse a szavazás eredményét. 

Benke Zoltán: Akik mandátummal rendelkeznek azok tegyék fel a kezüket. 17 

mandátummal rendelkezünk. Köszönöm. Ismertetném a szavazatok eredményét. 



 

Tudományos Bizottság Ragács Nikolett: 16 igen 1 érvénytelen szavazattal. Gratulálunk. 

Ragács Nikolett Kari Tanács, TDK, Tanulmányi és Kreditátviteli Bizottság, valamint 

Tudományos Bizottságba egyöntetű igen. Gratulálunk. Tanulmányi és Kreditátviteli 

Bizottság Csoma Nándor 17 igen. Gratulálunk. Csoma Nándor Minőségfejlesztési és 

Értékelési Bizottság illetve Képzésfejlesztési és Kredit Bizottság egyöntetű igen. 

Gratulálunk. Duális Bizottság Sárkány Virág 16 igen, 1 érvénytelen. Gratulálunk. 

Nemzetközi Bizottság Sárkány Virág 16 igen, 1 érvénytelen. Gratulálunk. Beiskolázási 

Bizottság Pecasz Anna Éva 17 igen. Gratulálunk. Hallgatói Ügyek Bizottság Kisnémet 

Petra 16 igen 1 tartózkodom. Gratulálunk. 

Elek Liliána: Köszönjük szépen. Aki újonnan lett beszavazva és hallgatói önkormányzati 

tag és szeretne kedvezményes tanrendet azt meg kell most szavaznia a kgy-nak. Tegye fel 

a kezét aki szeretne kedvezményes tanrendet. Robinnak, Ricsinek és Virágnak aki 

elfogadja, hogy legyen kedvezményes tanrendje az kézfelnyújtással jelezze. 

Egyhangúan elfogadva. 

7. Napirendi pont: Egyebek 

Elek Liliána: Szeretném a hetedik napirendi pontnál átadni a szót Pfeffer Balázsnak. 

Pfeffer Balázs György: Köszönöm. Szeretném jelezni, hogy van egy kis változtatás a 

közéletikkel kapcsolatban. Reggel egyeztettem Lilivel és visszahozzuk azt a rendszert, hogy 

mindenkinek alá kell írnia személyesen, mivel a szabályzatban ez szerepel. Viszont azt 

megtudjátok oldani, ha nem tudtok bejönni az irodába, akkor csináltok egy aláírást és 

bescennelitek, viszont ezeket mindenképp PDF formátumban küldjétek el nekem. Ha van 

kérdésetek keressetek bátran. Szerdán 11:45-15:00-ig tudtok bejönni. 

Elek Liliána: Bejelentkezett hozzánk a Guri Serház ami a régi Bodega helyén van. Ideális 

helyszín szakesteknek. Illetve van még a Ginez, ami már benne volt a kocsmatúrába. Ha 

szeretnétek szakestet szervezni ide is tudtok. Ami még fontos, hogy ha most végzünk lesz 

egy csoportképünk, illetve mindenkivel találkozunk 18:00-kor a TISZK-ben Pál Feri Atya 

előadásán, ezután a Juhász Pincészetbe várunk titeket egy borkóstolóra megköszönni a 

munkátokat. Bárkinek bármi egyebe? Nincs Köszönöm, hogy eljöttetek. 

 



 

Az ülést 17:11-kor lezárja Elek Liliána 

 

A jegyzőkönyvet készítette: Molnár Diána 

 

Eger, 2024.09.24.  
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